
Dialogmøte  

for støtteforeningene til lokalsykehusaksjonene i midtre Hålogaland.  

Den 28.10 2023 kl. 11:00 på Tjeldsundkroa. 

Tilstede: 14 deltagere, ingen på teams. 

Fra Støtteforeningen for Harstad sykehus: Viktor Johansen, Andreas Hay, Margareth Bakken, Terje 

Jacobsen, Per Lien, Rolf Bendiksen og Frode Bygdnes. 

Fra Sykehusets venner Stokmarknes: Christoffer Ellingsen. 

Fra Ressursgruppa Lofoten sykehus: Are Johansen og John Heger. 

Fra Støtteforeninga for Narvik sykehus: Ørjan Barstrand, Sigrun Hol Djupvik og Bjørn Liebeck. 

Fra Funksjonshemmedes fellesforbund Harstad: Thomas Torrissen. 

 

Kjøreplan:  Kl. 11:00  Åpning ved leder av Støtteforeninga i Harstad. 

Deltagerne gir en kort presentasjon av seg selv.  

Sekretær i Støtteforeninga for Harstad innledet.  

Deretter presentasjon av situasjonen ved det enkelte lokalsykehus.  

Kl. 12:30 Pause med mat 

Kl. 13:00  Fortsettelse av diskusjonen samt drøfting om videre arbeid og 

eventuelt medieutspill. 

Kl. 14:00 Avslutning av møtet 

 

 

Sak 1)   Åpning 

a) Leder av Støtteforeninga i Harstad, Viktor Johnsen åpnet møtet og ønsket velkommen. Som 

vertskap hadde Støtteforeninga for Harstad utpekt Viktor Johnsen til å lede møtet og Frode 

Bygdnes til å skrive referat. 

b) Deretter presenterte alle deltagerne fra aksjonsgruppene seg.  

 

 

Sak 2)  Dialogmøte 

a) Støtteforeninga for Harstad, ved sekretær Frode Bygdnes, holdt ei innledning om bakgrunnen 

for invitasjonen til møtet og den kampen vi nå kan forvente vil komme pga. Helse Nord sin 

funksjons fordeling og omstillingsprosess. 

b) Are Johansen for Ressursgruppa for Lofoten sykehus orienterte om sykehuset i Gravdal. 

Power-point-presentasjonen fra Lofoten var ønskelig å få delt. 

c) Ørjan Barstrand orienterte om Narvik sykehus, nybygget og hvor kampen står nå.  

d) Christoffer Ellingsen orienterte om kampen for Stokmarknes sykehus og reetablering av 

venneforeninga.  

e) Debatt. 

 

Pausen ble utsatt til kl. 13:00 og debatten fortsatte kl. 13:30. 

 

På bakgrunn av debatten før pausen, skrev sekretæren i Støtteforeninga i Harstad et utkast til felles 

uttalelse som ble presentert på skjerm. Denne ble debattert og enstemmig vedtatt: 

https://www.sykehusvennene.no/UttalelseA.pdf  

https://www.sykehusvennene.no/UttalelseA.pdf


Den enkelte forening sender selv ut uttalelsen til sine lokalaviser og media. Uttalelsen sendes NRK-

ytring straks etter møtet påført kontaktpersoner. 

 

Støtteforeningene ble enige om å holde kontakt og samarbeide framover. Vi vil få arbeidsnotatet til 

Helse Nord sine fem arbeidsgrupper i desember. Da vil det være aktuelt å mobilisere til aksjoner før 

Helse Nord vedtar funksjonene og omorganiseringa. Støtteforeningene planlegger en felles 

aksjonsdag for å bevare psykiatri, akutt og fødetilbud ved alle våre lokalsykehus. Det ble og diskutert 

strategi for å få reist den offentlige debatten om lokalsykehusenes betydning for infrastrukturen, 

bosetting, trygghet og ikke minst at lokalsykehusene redder liv.   

 

Møtet hevet kl. 14:00. Møtet kunne ha vart lengre, men pga. reiseavstand var en enig om å avslutte 

etter planen. Samtidig var en enig om å holde kontakt støtteforeningene imellom for videre 

samarbeid. 

 

 

Ref. Frode Bygdnes 

Ref. 

 


